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June 20, 2024


DISMISSED

His Majesty the King v. Christopher Sehota (Que.) (Criminal) (By Leave) (41075)

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Québec), Number 200-10-003872-210, 2023 QCCA 1374, dated November 2, 2023, is dismissed.



Nova Scotia Teachers Union v. Attorney General of Nova Scotia representing His Majesty the King in Right of the Province of Nova Scotia (N.S.) (Civil) (By Leave) (41079)

The application for leave to appeal from the judgment of the Nova Scotia Court of Appeal, Number CA 516998, 2023 NSCA 82, dated November 9, 2023, is dismissed.



Blake Jeffrey Schreiner v. His Majesty the King (Sask.) (Criminal) (By Leave) (41084)

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Number CACR3491, 2023 SKCA 121, dated November 7, 2023, is dismissed.



Tanya Rebello v. Bank of Nova Scotia, President and Chief Executive Officer of the Bank of Nova Scotia, Board of Directors of the Bank of Nova Scotia, Aimee Zavagno, Tom Murphy and Brian Johnson (Ont.) (Civil) (By Leave) (41080)

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C70940 and COA-23-CV-0092, 2023 ONCA 734, dated November 3, 2023, is dismissed with costs.



Nor-Pat inc. v. Agence du revenu du Québec (Que.) (Civil) (By Leave) (40983)

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Numbers 500-09-029895-224 and 500-09-029896-222, 2023 QCCA 1091, dated September 1, 2023, is dismissed with costs.







Le 20 juin 2024


REJETÉES

Sa Majesté le Roi c. Christopher Sehota (Qc) (Criminelle) (Autorisation) (41075)

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Québec), numéro 200-10-003872-210, 2023 QCCA 1374, daté du 2 novembre 2023, est rejetée.



Nova Scotia Teachers Union c. Procureur général de la Nouvelle-Écosse représentant Sa Majesté le Roi du chef de la province de la Nouvelle-Écosse (N.-É.) (Civile) (Autorisation) (41079)

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Nouvelle-Écosse, numéro CA 516998, 2023 NSCA 82, daté du 9 novembre 2023, est rejetée.



Blake Jeffrey Schreiner c. Sa Majesté le Roi (Sask.) (Criminelle) (Autorisation) (41084)

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Saskatchewan, numéro CACR3491, 2023 SKCA 121, daté du 7 novembre 2023, est rejetée.



Tanya Rebello c. La Banque de Nouvelle-Écosse, président‐directeur général de La Banque de Nouvelle-Écosse, conseil d’administration de La Banque de Nouvelle-Écosse, Aimee Zavagno, Tom Murphy et Brian Johnson (Ont.) (Civile) (Autorisation) (41080)

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéros C70940 et COA-23-CV-0092, 2023 ONCA 734, daté du 3 novembre 2023, est rejetée avec dépens.



Nor-Pat inc. c. Agence du revenu du Québec (Qc) (Civile) (Autorisation) (40983)

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Montréal), numéros 500-09-029895-224 et 500-09-029896-222, 2023 QCCA 1091, daté du 1 septembre 2023, est rejetée avec dépens.







	JUDGMENTS ON APPLICATIONS
FOR LEAVE
	
	JUGEMENTS RENDUS SUR LES DEMANDES D'AUTORISATION





	Judgments on leave applications
	

	Jugements sur demandes d’autorisation





	- 4 -


	-  -

	- 5 -
[bookmark: _Toc168485745][bookmark: _Toc169767355]Judgment on motion / 
Jugement sur requête

June 4, 2024 / Le 4 juin 2024

	Decision on motion to reverse the judgment (s. 70 of the Act)
	
	Décision sur requête en cassation de jugement (art. 70 de la Loi)



Mohammad Omar Ali v. His Majesty The King (Sask.) (Criminal) (As of Right) (41055)

Coram: 	Rowe J.

The respondent applies for an order, pursuant to s. 70 of the Supreme Court Act, reversing the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Number CACR 3573, 2023 SKCA 127, dated November 23, 2023, quashing the convictions entered by the Provincial Court of Saskatchewan on April 4, 2022, and ordering a new trial.

The respondent brings the motion on the basis that the parties agree that the convictions should be quashed and a new trial ordered, essentially for the reasons of Schwann J.A.

Upon reading the materials filed by the parties, and noting the consent of the appellant to a reversal of the judgment pursuant to s. 70 of the Supreme Court Act, the motion is granted. The judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan dated November 23, 2023, is set aside, the convictions entered by the Provincial Court of Saskatchewan on April 4, 2022 are quashed, and a new trial is ordered.





Mohammad Omar Ali c. Sa Majesté le Roi (Sask.) (Criminelle) (De plein droit) (41055)

Coram: 	Le juge Rowe

L’intimé sollicite, conformément à l’art. 70 de la Loi sur la Cour suprême, une ordonnance cassant l’arrêt de la Cour d’appel de la Saskatchewan, numéro CACR 3573, 2023 SKCA 127, daté du 23 novembre 2023, annulant les verdicts de culpabilité rendus par la Cour provinciale de la Saskatchewan en date du 4 avril 2022 et ordonnant un nouveau procès. 

L’intimé présente la requête au motif que les parties sont d’accord que les verdicts de culpabilité devraient être annulés et un nouveau procès devrait être ordonné, essentiellement pour les motifs de la juge d’appel Schwann.

Après examen des documents déposés par les parties, et prenant acte du consentement de l’appelant à la cassation du jugement conformément à l’art. 70 de la Loi sur la Cour suprême, la requête est accueillie. L’arrêt de la Cour d’appel de la Saskatchewan daté du 23 novembre 2023 est annulé, les verdicts de culpabilité rendus par la Cour provinciale de la Saskatchewan en date du 4 avril 2022 sont annulés et un nouveau procès est ordonné.
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June 21, 2024

40360	York Region District School Board v. Elementary Teachers’ Federation of Ontario - and - Attorney General of Canada, Attorney General of Ontario, Attorney General of Quebec, British Columbia Civil Liberties Association, British Columbia Teachers’ Federation, Centre for Free Expression, Ontario College of Teachers, Power Workers’ Union, Society of United Professionals, National Police Federation, Ontario Principals’ Council, Canadian Association of Counsel to Employers, Egale Canada, David Asper Centre for Constitutional Rights, Canadian Civil Liberties Association, Centrale des syndicats du Québec and Queen’s Prison Law Clinic (Ont.)
2024 SCC 22

Coram:	Wagner C.J. and Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer and Jamal JJ.

[bookmark: BM_1_]The appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C69242, 2022 ONCA 476, dated June 21, 2022, heard on October 18, 2023, is dismissed with costs.

LINK TO REASONS





Le 21 juin 2024

40360	Conseil scolaire de district de la région de York c. Fédération des enseignantes et des enseignants de l’élémentaire de l’Ontario - et - Procureur général du Canada, procureur général de l’Ontario, procureur général du Québec, British Columbia Civil Liberties Association, British Columbia Teachers’ Federation, Centre for Free Expression, Ordre des enseignantes et des enseignants de l’Ontario, Power Workers’ Union, Société de professionnels unifiés, Fédération de la police nationale, Ontario Principals’ Council, Association canadienne des avocats d’employeurs, Egale Canada, David Asper Centre for Constitutional Rights, Association canadienne des libertés civiles, Centrale des syndicats du Québec et Queen’s Prison Law Clinic (Ont.)
2024 CSC 22

Coram:	Le juge en chef Wagner et les juges Karakatsanis, Côté, Rowe, Martin, Kasirer et Jamal

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C69242, 2022 ONCA 476, daté du 21 juin 2022, entendu le 18 octobre 2023, est rejeté avec dépens.

LIEN VERS LES MOTIFS
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